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“Ik had van geen andere club
voorzitter kunnen zijn”

IVAN DE WITTE

Tekst: Wim De Bock - Foto’s: Belgaimage
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Op vrijdag 23 juli 1999 duidde het directiecomité van 

KAA Gent de toen 52-jarige Ivan De Witte aan als nieuwe 

voorzitter. De Witte was toen al elf jaar bestuurder 

bij de club, nadat in 1988 een groep ondernemers, 

onder wie Jean Van Milders, de zieltogende Buffalo’s 

had overgenomen. Vandaag, 25 jaar later, zet Ivan De 

Witte een stap terug. Sam Baro, ook eigenaar van de 

club, wordt de nieuwe voorzitter. We spraken met 

Ivan De Witte over verleden, heden en toekomst. 

U werd voorzitter van KAA Gent in 1999. Vergelijk eens de club 

van toen met die van nu.

IDW: “Het verschil is enorm. AA Gent was in 1999 een club in hoge 

financiële nood. We draaiden een jaarlijkse omzet van pakweg 6 miljoen 

euro en we hadden 23 miljoen euro schulden die waren opgebouwd in 

de jaren voorheen. Frans Verheeke, de baas van vdk bank, vroeg mij om 

voorzitter te worden. Je begrijpt dat ik als het ware voor een onmogelijke 

opdracht stond: mission impossible. Maar ik ging de uitdaging aan, ook 

omdat ik wist dat vdb bank ons zou bijstaan op die moeilijke tocht over 

een woeste zee. Frans Verheeke was een bijzonder verstandige man 

en een vriend die mij garandeerde dat vdk bank zou meedenken als dat 

nodig was. Wellicht ook omdat op een bepaald moment de schulden zo 

hoog waren, dat het beter was om door te zetten dan om op te geven. 

En ik zette door…

Samen met Michel Louwagie, die daar een grote rol in heeft gespeeld, 

hebben we de vinger op de knip gezet en zijn we erin geslaagd om de 

schulden weg te werken en tegelijk sportief toch te blijven presteren. 

Maar ik steek niet weg dat vdk bank een paar keer meegedacht heeft 

met ons wanneer de nood zeer hoog was. Achteraf hebben we wel alle 

leningen terugbetaald, mét interest. 

Verder heb ik met de stad de relaties verstevigd, waardoor zij bereid 

bleken om het Ottenstadion over te nemen. Die financiële input, samen 

met onze besparingen en de milde bankleningen, hebben ons gered. 

Want het faillissement was nabij. 

Vandaag is KAA Gent een gezonde club met een omzet van 65 à 70 

miljoen euro, een wereld van verschil. Een ander vergelijkingspunt: in 

1999 waren wij een profclub die nog grotendeels amateuristisch gerund 

werd. Daarmee stond Gent lang niet alleen in eerste klasse in België. 

Vandaag staat er een professionele structuur op alle niveaus.”

Wat vindt u zelf uw grootste verwezenlijking in die 25 jaar?

IDW: “De realisatie van het stadion. Dat was een project waar 

aanvankelijk heel weinig mensen in geloofden, ook binnen de club. 

KAA Gent had het financieel moeilijk en had niet de middelen om 

te investeren. Het was dus een droom waar op dat moment alleen  

toenmalig schepen Daniël Termont en ikzelf echt in geloofden. We 

hadden nu eenmaal een ploeg op het hoogste niveau waar Daniël 

en ik heel veel potentieel in zagen. Tussen droom en werkelijkheid 

staan evenwel veel obstakels en die waren er meer dan genoeg, zo 

bleek. Toch heb ik mijn doorzettingsvermogen, koppigheid en visie 

gebruikt om door te duwen. Het idee om een stadion te bouwen op 

de toenmalige Groothandelsmarkt was ontstaan op het kabinet van 

Daniël, na een suggestie van zijn medewerker David Termont. Er zijn 

vervolgens ontelbaar veel uren gekropen in de onderhandelingen met 

de handelaars op de Groothandelsmarkt, de financiering, vergunningen, 

MER-rapporten, uitvoeringsplannen en noem maar op. 

De sleutel tot succes was uiteindelijk de sterke entente tussen de stad 

Gent, de club en de projectontwikkelaar, samen met de geweldige 

steun van vele mensen en organisaties. Mijn dank gaat naar allen onder 

hen, maar ik wil zeker ook mijn erkenning uitspreken voor het bureau 

Bontinck en vooral voor de bijzonder grote toegevoegde waarde van 

Ghelamco en de inbreng van Paul Gheysens zelf. Last but not least 

gaan mijn respect en dank naar Michel Louwagie voor zijn tomeloze 

inzet in dit dossier. Zo had hij een grote inbreng bij de totstandkoming 

van onze unieke promenade. 

In 2013 stond onze voetbaltempel er echt, het onmogelijke was mogelijk 

gemaakt. We hebben 12 jaar dag en nacht gezwoegd, met vallen en 

opstaan, schipperend tussen geloof en ongeloof. Daar ben ik wel trots 

op, zeker als je weet dat er sindsdien in België geen enkel nieuw stadion 

meer gekomen is. Enkele collega-clubs weten intussen hoe moeilijk het 

is om een nieuw stadion uit de grond te stampen.”

Wat waren voor u sportief de meest memorabele momenten?

IDW: “Ik denk aan drie momenten: de landstitel in 2015, de Champions 

League-zege in het Stade de Gerland in Lyon enkele maanden later, en 

de kwalificatie op Wembley in de Europa League. Dat waren momenten 

waarbij de innerlijke vreugde en de genoegdoening wékenlang zijn 

blijven duren. 

De landstitel, de eerste ooit voor KAA Gent, is natuurlijk onvergetelijk 

en blijft voor mij vandaag nog altijd nazinderen. De beslissende match 

tegen Standard was op een donderdag, 21 mei 2015. De dag erna zei 

Hein: ‘Als we nu eens een groot feest bouwen in het stadscentrum en 

op bootjes het centrum binnenvaren?’. Een waanzinnig idee, want er 

moest in drie dagen tijd een gigantische operatie op touw worden gezet. 

Gelukkig vonden we in burgemeester Termont een bondgenoot, die 

heeft zich daar toen achter gezet. 125.000 mensen zijn erop afgekomen, 

nog altijd het grootste voetbalfeest dat we in België ooit gezien hebben!

Het seizoen erna speelden we in de Champions League. Tijdens de 

Europese thuismatch in Gent hadden we al kennisgemaakt met Jean-

Michel Aulas, de voorzitter en eigenaar van Olympique Lyon. Wij waren 

kampioen geworden in een gloednieuw stadion, maar je voelde dat 

dat op zo’n man weinig indruk maakte. Voor de terugmatch was hij 

overtuigd dat Lyon voor 30.000 toeschouwers dat Gentse varkentje wel 

zou wassen. Ik zat in de eretribune, tussen de notabelen van de Franse 

club. Normaal hoor je dan als voorzitter wat terughoudend te zijn en 

Met Georges Leekens in 2004.
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niet opvallend te gaan juichen bij een doelpunt van je club. Het stond 

1-1 en in de 95e minuut scoorde Kalifa Coulibaly de winnende treffer, 

waardoor we gingen overwinteren in de Champions League. Ik kon me 

niet inhouden en sprong omhoog, zot van vreugde! Ik zag die Fransen 

rond mij zo naar mij kijken, verbouwereerd. Ik ging dus weer zitten, 

maar heel kort daarna floot de scheidsrechter af. Ik sprong opnieuw 

recht! Een schitterend moment… Als Belgische club je plaatsen voor 

de achtste finales van de Champions League, ten nadele van clubs als 

Lyon en Valencia, alleen Anderlecht in 2000-2001 en Club Brugge in 

2022-2023 zijn daar ook in geslaagd. 

Bij de absolute hoogtepunten hoort tot slot zeker ook de kwalificatie in 

de Europa League tegen Tottenham. Er waren 85.500 toeschouwers op 

Wembley, onder wie meer dan 7.000 supporters van KAA Gent. Dat we 

ons in zo’n iconisch decors konden plaatsen voor de volgende ronde 

geeft me nog altijd kippenvel als ik eraan terugdenk”. 

Wat waren voor u de sportieve dieptepunten in uw periode als 

voorzitter?

IDW: “Er was natuurlijk de verloren bekerfinale tegen KV Mechelen. Een 

grote ontgoocheling, maar zo’n finale blijft altijd een onvoorspelbaar 

duel. En daarom denk ik met het meeste ongenoegen terug aan de 1-2 

nederlaag op de laatste speeldag van de competitie in 2023 tegen KV 

Oostende. Dat heeft mij erg diep geraakt. Met winst waren wij zeker van 

de Champions Play-Offs, ten nadele van Club Brugge. Oostende was al 

zeker van degradatie, had niks meer te winnen of te verliezen. Wellicht is 

de spelersgroep, en misschien wel de hele club, toen té zeker geweest 

dat het niet meer kon mislopen. Het heeft mij geleerd dat je àltijd in àlle 

omstandigheden 100% gefocust moet blijven. Niets komt vanzelf.”

Hoe zou u de essentie, de identiteit van KAA Gent omschri-

jven?

IDW: “Wij zijn een club met supporters naar het beeld van de Gentenaar: 

trots, gezond eigenzinnig, en met een kritische blik. Onze supporters 

moet je ‘verdienen’, met goed voetbal, met goede resultaten. Als je hen 

dat kan geven, dan zijn ze fantastisch. Dat is typisch Gents. We moeten 

daar als club niet over zeuren, zo zijn wij, kritische Gentenaars. Onze 

fans verwachten dus kwaliteit. Die hebben we hen geboden, met het 

comfortabelste stadion in het land. En bijvoorbeeld ook met onze grote 

zorg om zoals nu een van de beste grasmatten van het land te hebben. 

Ze willen ook gehoord worden, daarom hebben we de Supportersraad 

opgericht, en hebben we met Tom Vandenbulcke iemand gerekruteerd 

die met de fans in dialoog gaat. Ik heb zelf ook vaak gepraat met onze 

Ultra’s.

Maar je wint de fans natuurlijk altijd het meest door wat er op het veld 

gebeurt. Ook daar heeft de club de supporters veel kunnen geven, zeker 

in de periode 2015-2020: kampioen en Supercup, derde, derde, vierde, 

vijfde, bekerfinale en tweede, overwinterd in de Champions League, 

twee keer overwinterd in de Europa League… In februari 2020 speelden 

we de zestiende finales van de Europa League tegen AS Roma. We 

spelen daar een geweldige match, maar verliezen met 1-0. Het is dààr 

in Rome dat ik voor het eerst mensen zag met een mondkapje, covid 

was immers net via Italië Europa binnengedrongen. De terugmatch 

thuis hadden we altijd moeten winnen, Jonathan David bracht ons ook 

op 1-0, maar het werd nog 1-1. 

Het verloop van de volgende jaren kennen we. Het is vooral door covid 

dat we een financiële terugval hebben moeten slikken. We hebben 

ons vier keer op rij niet kunnen plaatsen voor de Champions Play-

Offs, al mogen we niet vergeten dat we in 2022 op Cercle Brugge een 

buitenspelgoal incasseerden (omdat de cameraman te laat was zodat 

de VAR niet kon tussenkomen), dat we in 2023 die thuismatch tegen 

Oostende ongelukkig verloren en dat we in 2024 één puntje tekort 

kwamen. Een punt dat we met die totaal onterecht afgekeurde goal van 

De Sart op Anderlecht altijd hadden verdiend. Dat alles heeft gemaakt 

dat de periode 2020-2024 sportief wat minder was, hoewel we in 2022 

wel nog de Beker van België wonnen tegen Anderlecht.”

Zijn er nog elementen die deze club eigen zijn?

IDW: “Ik zou zeggen: een vorm van ‘voornaamheid’. Wij voeren een 

correct beleid. Nooit problemen met de licentie, bezoekende bestuurslui 

en fans die hartelijk ontvangen worden, respect voor de tegenstrever. 

Onze supporters zijn ook zo. Op hier en daar een akkefietje na, gedragen 

onze fans zich doorgaans zeer voorbeeldig, ik dank hen daarvoor. In 

die 25 jaar heb ik mezelf maar een keer of drie ‘laten gaan’, bevangen 

door emotie en dan iets te kritisch geweest. Maar over het algemeen 

proberen we waardig te blijven, al zijn er genoeg momenten geweest dat 

wij ons als club terecht benadeeld voelden door bepaalde beslissingen.

Een deel van onze supporters is de laatste jaren ook erg 

kritisch geweest voor u. Hoe heeft u dat ervaren?

IDW: “Het is natuurlijk eigen aan het voetbal dat het op en neer gaat. 
Bekerwinst met Michel Preud’homme in 2010

Samen met koning Albert en burgemeester Termont bij de inhul-

diging van het stadion in 2013
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En de euforie van de topperiodes wordt afgewisseld met de dramatiek 

van de slechtere tijden. De supporters van KAA Gent willen, zoals ik 

al zei, winnen en goed voetbal zien, dus is het te verwachten dat ze 

zich laten horen als het niet zo goed gaat. Ik heb die kritiek gehoord 

en ik heb ze aanvaard. Wat je als voorzitter dan zeker niet mag doen, is 

daar achteloos aan voorbij gaan. Dat heb ik zeker niet gedaan. Ik heb 

geluisterd en die emotie niet miskend, ook al deed het veel pijn. Maar 

pijn is ook een emotie die bij voetbal hoort.” 

Wat vindt u zelf uw grootste vergissing als voorzitter?

IDW: “Ik heb dat al vaker gezegd: we hadden Jess Thorup niet mogen 

ontslaan. Daarna kwam de aanstelling van Laszlo Bölöni, een goede 

trainer, maar niet voor deze club, hij was een totale miscast. En dan de 

aanstelling van Wim De Decker die, met alle respect, op dat moment 

niet de kwaliteit had van een T1 aan de Belgische top. Dat waren drie 

desastreuze maanden, het najaar van 2020. Toen hebben we Hein 

gevraagd om weer orde op zaken te komen stellen, en dat heeft hij ook 

gedaan. Uiteindelijk heeft die periode van foute beslissingen dus niet 

zo lang geduurd, maar ze is de mensen wel bijgebleven.”

Aan welke spelers in die 25 jaar bewaart u de beste herinner-

ingen? 

IDW: “Sven Kums. Bryan Ruiz. Uitstekende spelers, maar ook grote 

persoonlijkheden.

Mbark Boussoufa was vooral een uitzonderlijke voetballer. Vadis was 

zeker een van de meest getalenteerden die we gehad hebben, met 

hem had ik een heel speciale band. Ole-Martin Aarst ook, die hier 

topschutter werd. Hij is hier maar één seizoen geweest, maar ik vond 

hem erg bijzonder. En Jonathan David natuurlijk, onze recordtransfer”. 

En met welke trainers werkte u het liefst samen?

IDW: “Ik heb enorm veel respect voor Hein Vanhaezebroeck. Zijn kennis, 

professionalisme en gedrevenheid heb ik altijd gewaardeerd. Niemand 

De titelviering samen met Michel Louwagie in 2015.

is perfect, hij had zijn kleine kanten zoals ik die zelf ook heb en wij die 

allemaal hebben. Toch is de balans zeer positief. Ik vind hem echt een 

topcoach en zal dat ook altijd blijven vinden. Het spreekt voor zich dat 

de club veel aan Hein te danken heeft. We hebben samen onvergetelijke 

momenten beleefd. Ik draag hem een warm hart toe, maar ondanks alles 

denk ik dat het voor iedereen een goeie en wijze beslissing was om op 

een waardige manier afscheid te nemen. Ik dank hem en wens hem het 

allerbeste toe in de toekomst. 

Naast Hein denk ik zeker aan Trond Sollied, Michel Preud’homme, 

Georges Leekens, Jess Thorup. Het meest heb ik geleerd van René 

Vandereycken, dat was in de periode dat ik nog gewoon bestuurslid 

was. Ik had zelf gevoetbald bij Sporting Merelbeke en Moortsele, 

provinciaal voetbal dus. KAA Gent werd zelf ook nog amateuristisch 

geleid. En toen kwam Vandereycken, een doorgewinterde prof die 

bij Anderlecht en Club Brugge had gespeeld en in Italië. Ik maakte 

kennis met het professionalisme! René had oog voor alles: het veld, het 

materiaal, de medische begeleiding, de persbenadering, de schoenen… 

Hij vond élk detail belangrijk. Ja, daar heb ik veel van opgestoken, een 

heuse leerschool over hoe je de onvoorspelbaarheid van voetbal tot 

een minimum kunt herleiden door uiterste aandacht te besteden aan 

alles waar je wél controle kunt over hebben. Dat was revolutionair voor 

mij, maar eigenlijk ook voor het gros van het Belgisch voetbal toen”.

Ook met Michel Louwagie hebt u vele jaren samengewerkt.

IDW: “Michel en ik hebben veel memorabele momenten beleefd en we 

zijn samen door zware stormen gegaan. We zijn altijd een complementair 

duo geweest: Michel heeft kwaliteiten die ik niet heb en waarschijnlijk 

is dat ook omgekeerd zo. Hij is loyaal, gaat voorop in de strijd. Onze 

meningen strookten niet altijd met elkaar, maar we konden dat 

uitspreken. Samen hebben we KAA Gent van een bijna-faillissement naar 

een gerespecteerde club gebracht, financieel en sportief, en dit zonder 

externe financiële zuurstoffles. Covid heeft daarna veel problemen 

veroorzaakt, maar ook dat hebben we gecounterd met de doordachte 

inbreng van een nieuwe eigenaar, Sam Baro. Het hele parcours is verre 

van evident geweest. Daarom: bedankt, Michel!” 

Met Sam Baro vond u die nieuwe eigenaar in eigen land. Hoe 

ziet u de toekomst van onze club?

IDW: “Dat is soms moeilijk te voorspellen, want voetbal is ‘an sich’ 

moeilijk te voorspellen. Na een lange internationale zoektocht zijn we 

bij Sam uitgekomen en ik heb er echt veel geloof in. Hij zal de club 

De Gouden Schoen voor Sven Kums in 2016.
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verder positief doen evolueren. Sam is een schitterende ondernemer, 

kapitaalkrachtig, slim en leert vlug. Hij is ook nog jong en omringt 

zich met jonge competente mensen, dat is belangrijk om een nieuwe 

dynamiek in de club te creëren. Sam zal deze club besturen op zijn 

manier, zoals ik dat op mijn manier gedaan heb. Na 25 jaar was het ook 

het juiste moment om de fakkel door te geven. Ik heb er alle vertrouwen 

in dat we een mooie toekomst tegemoet gaan.”

Die absolute topperiode in sportief opzicht, laten we zeggen 

van 2015 tot 2020, keert die nog terug?

IDW: “Ik geloof daar sterk in. En daarvoor heb je niet noodzakelijk het 

hoogste budget nodig. Je kan met een slim sportief management, 

met veel knowhow, ook grote sportieve resultaten boeken. Atalanta 

Bergamo vind ik een goed voorbeeld van een prima geleide club. Niet 

zo kapitaalkrachtig als pakweg de Milanese clubs of Juventus, maar 

Atalanta speelt de laatste jaren mee met de top in Italië en presteert 

ook in Europa regelmatig sterk, dit seizoen zelfs de finale van de Europa 

League. Ik geloof erin dat ook onze club verder vooruit kan gaan.”

U heeft destijds als voorzitter van de Pro League een belangri-

jke rol gespeeld in de opstart van de play-offs en de aanzien-

lijke verhoging van het televisiegeld. Bent u ook optimistisch 

over de toekomst van het Belgisch voetbal in zijn geheel?

IDW: “Ik was toen voorzitter van KAA Gent, ceo van mijn bedrijf, had 

mijn familie en was ook nog actief in de Pro League… dat was nogal veel, 

maar ik denk wel dat ik een belangrijke steen verlegd heb toen. Ik ben 

niet pessimistisch over het Belgisch profvoetbal, maar stel toch enkele 

lacunes vast. Zo vind ik dat de clubs te weinig rechtstreeks betrokken 

worden bij het beleid. Wat mij het meest zorgen baart, is de te grote 

mildheid die aan de dag wordt gelegd bij het toekennen van licenties 

voor 1A. Dat schaadt de kwaliteit van onze competitie. Als die kwaliteit 

hoog is en blijft, dan is er meer buitenlandse interesse. En dan stijgt 

de waarde van onze spelers. En dan komen er meer inkomsten, en 

meer televisiegeld. Als die kwaliteit onvoldoende is, bijvoorbeeld door 

enkele clubs die voor mij de norm niet halen, dan heeft dat een duidelijk 

nadelig effect. Het rare format met een reeks 1A en 1B is ook uniek in 

het wereldvoetbal. Het maakt dat veel te veel leden mee beslissen over 

ons profvoetbal en topvoetbal. Ook dat is geen goede evolutie.”

Hoe denkt u de komende jaren het voetbal van onze club verd-

er te beleven?

IDW: “Ik blijf volgend seizoen nog lid van de raad van bestuur, ik blijf dus 

wel betrokken. Ik zie mezelf zeker naar alle thuiswedstrijden komen en 

ook nog naar veel uitmatchen. Maar het is mogelijk dat ik mijn familie 

al eens zal laten voorgaan op een match, dat is de voorbije decennia 

Winst in de bekerfinale tegen Anderlecht in 2022: vieren met 

captain Michael Ngadeu.

Ivan De Witte en Hein Vanhaezebrouck: een langdurige en vrucht-

bare samenwerking.

Gelukwensen aan de nieuwe eigenaar, Sam Baro, in 2023.

niet mogelijk geweest. Sowieso blijf ik een fervent supporter. Ik zal nog 

altijd rechtspringen als we een doelpunt maken. Dit is mijn club, dit zijn 

mijn kleuren, blauw en wit. Ik zou van geen enkele andere club voorzitter 

geweest kunnen zijn, KAA Gent zit in mijn hart. Die emotie, die maakt 

voetbal zo uitzonderlijk, en zo mooi. Je kunt die ook proeven. Soms 

kwam ik voor een belangrijke match de kleedkamer binnen en voélde 

ik dat we gingen winnen. Omdat de spelers dat uitstraalden, die focus, 

die gedrevenheid, die spanning. Emotie is eigen aan voetbal. Als we in 

het weekend verliezen, dan heerst er op maandag in de club een heel 

andere sfeer, teneergeslagen. Niet alleen bij staf en spelers, ook bij alle 

andere medewerkers. De adrenaline, de ontgoochelingen, de vreugde-

uitbarstingen: dat heeft mij 25 jaar lang voortgedreven. Ik denk dat ik in 

al die tijd zo’n 1.200 wedstrijden van KAA Gent in allerlei stadions heb 

gezien. Ik heb in 25 jaar misschien tien matchen van mijn club gemist, 

meer zal het niet zijn.”

Tot slot: hoe zou u graag herinnerd worden, als voorzitter?

IDW: “Als iemand die een rol van betekenis gespeeld heeft in de 

ontwikkeling van deze club. Ik ben niet anoniem geweest. Ik ben niet 

feilloos geweest, maar ik mag zeggen dat ik een bijdrage heb geleverd 

aan de wederopstanding van KAA Gent dat tot 1999 nooit kampioen 

was geweest of in Europa iets had betekend, een KAA Gent dat tot dan 

financieel ongezond was en amateuristisch werd geleid. Samen met 

Michel hebben we veel veranderd de voorbije 25 jaar, ten goede. Dat is 

het verleden, maar ik hoop dat men dat verleden niet zomaar wegveegt. 

Het is nu tijd voor andere mensen en een nieuw beleid, en ik wens Sam 

daarbij werkelijk àlle succes toe.”
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1988: mede-overnemer van de club samen met o.a. Jean Van 

Milders (die voorzitter werd), Marc Mortier en Ronny De Baere

1999: voorzitter KAA Gent

2007: voorzitter Pro League (tot 2012)

2013: opening Ghelamco Arena (sinds 2024 Planet Group arena)

BELANGRIJKSTE PRESTATIES TIJDENS 25 JAAR VOOR-
ZITTERSCHAP:

1x kampioen (2015)

1x Supercup (2015)

2x tweede (2010, 2020)

3x derde (2000, 2016, 2017)

6x vierde (2002, 2006, 2007, 2009, 2012, 2018)

2x Beker van België (2010, 2022)

2x finalist Beker van België (2008, 2019)

1/8 finales Champions League (2016)

1/8 finales Europa League (2017)

1/16 finales Europa League (2020)

1/4 finales Conference League (2023)

1/8 finales Conference League (2022)

1/16 finales Conference League (2024)

3x Belgisch topschutter (Aarst 2000, David 2020, Cuypers 2023)

2x Gouden Schoen (Boussoufa 2006 gedeeld met Anderlecht, 

Kums 2015)

TRAINERS: 

Trond Sollied 1999-2000 en 2007-2008 en 2011-2012

Henk Houwaart 2000

Patrick Remy 2000-2002

Jan Olde Riekerink 2002-2003

Georges Leekens 2004-2007

Michel Preud’homme 2008-2010

Francky Dury 2010-2011

Bob Peeters 2012-2013

Victor Fernandez 2013

Mircea Rednic 2013-2014

Hein Vanhaezebrouck 2014-2017 en 2020-2024

Yves Vanderhaeghe 2017-2018

Jess Thorup 2018-2020

Laszlo Bölöni 2020

Wim De Decker 2020

Ole-Martin Aarst

Eric Joly

Mido Hossam

Djima Oyawolé

Mathieu Verschuere

Mbark Boussoufa

Nicolas Lombaerts

Bryan Ruiz

Adikamne Olufade 

Guillaume Gillet

Bernd Thijs

Milos Maric

Roberto Rosales

Cesar Arzo

Marko Suler

Dario Smoje

Ilombe Mboyo

Thomas Foket

Renato Neto

Brecht Dejaegere

Nana Asare

Sven Kums

Moses Simon

Laurent Depoitre

Ervin Zukanovic

Stefan Mitrovic

Samuel Gigot

Lovre Kalinic

Matz Sels

Roman Yaremchuk

Vadis Odjidja

Roman Bezus

Jonathan David

Daniel Milicevic

Samuel Kalu

Michael Ngadeu

Alessio Castro-Montes

Joseph Okumu

Tarik Tissoudali

Julien de Sart

Niklas Dorsch

Jordan Torunarigha

Hugo Cuypers

Gift Orban

Hyun Seok Hong

Malick Fofana

Tsuyoshi Watanabe

Het tijdperk Ivan De Witte
BELANGRIJKSTE IN- EN 

UITGAANDE TRANSFERS:
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DAGELIJKS VAN  
EN NAAR ALLE  
EUROPESE LANDEN

Meer info  
Aarzel niet om ons 
te contacteren.
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Je groeide op in de gemeente Le Landeron in het kanton Neu-

châtel – een regio die toch een beetje de hemel op aarde is, 

met schilderachtig gelegen plaatsen aan het Lac de Neuchâtel 

en het Lac de Bienne?

FS: “Ja, het is prachtig wonen daar, rustig, veilig. Als jongere is het 

daar heerlijk opgroeien, met dichtbij de bergen waar je kan gaan 

skiën en met in de zomer de meren waar je kan gaan zwemmen. 

Très sympa!”

“100% zeker 
dat ik zal slagen!”
GOEDLACHSE FRANCK SURDEZ HEEFT VERTROUWEN IN ZICHZELF

Begin mei werd hij 22, Franck Surdez, in de winter 

overgekomen van Xamax Neuchâtel. De jonge aanvaller, 

zoon van een (overleden) Zwitserse vader en een 

Kameroense moeder, toonde de voorbije maanden flitsen 

van klasse. Goedlachs, sympa… Surdez is een plezier om 

mee samen te werken. Maar vergis je niet: hij is mateloos 

ambitieus over zijn voetballoopbaan…
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Zwitserland is ook zo’n land dat schijnbaar nooit in het nieuws komt.

FS: “Zo hebben we het ook graag. We zijn neutraal, we zijn een 

land waar weinig gebeurt en waar weinig problemen zijn. En zo 

is het goed.”

Dé ploeg van Neuchâtel is natuurlijk Xamax, waar je in 2021 je 

eerste profcontract tekende.

FS: “Als kleine jongen heb ik nog drie weken bij de plaatselijke 

club van mijn gemeente, Le Landeron, gespeeld. Toen ontdekte 

de jeugdschool van Xamax me al. Ik 

doorliep de jeugdreeksen, tot in de 

eerste ploeg. Het was natuurlijk een 

hele eer om te mogen voetballen 

voor dé ploeg van je kanton. Ik was 

ook supporter van en ballenraper bij 

Xamax dat toch een club is met een groot historisch verleden, 

een traditieclub in Zwitserland. Bij ons spreken ze nog altijd van 

de Europese thuisoverwinningen tegen Bayern München (1987, 

tweede ronde Europacup 1) en Real Madrid (1991, derde ronde 

Uefabeker). De voorbije jaren heeft de club het moeilijker, ook 

door financiële problemen. Toen ik er prof werd, zat de club in 

de Challenge League, de tweede afdeling in Zwitserland, en dat 

blijft voorlopig zo. Maar de ambitie om ooit weer te behoren tot 

de top in mijn land is er wel.”

Je grote doorbraak kwam er in de eerste helft van dit seizoen bij 

Xamax: 7 goals en 7 assists. En 6 nationale selecties bij de U21 

van Zwitserland.

FS: “Ja, en meteen voelde ik dat ik snel een stap hogerop moest 

zetten. In de tweede klasse in Zwitserland was er nog weinig pro-

gressiemarge voor mij. In januari toonde KAA Gent interesse. Ik 

bekeek enkele matchen op beeld. Toen waren er die spelers die 

de club verlieten, Fofana en Orban en Cuypers. Dat maakte de 

weg vrij voor mij, tot mijn grote vreugde! Dit was de transfer die 

ik nodig had voor mijn loopbaan.”

Hoe heb je de Belgische competitie voorlopig ervaren?

FS: “Het is een competitie met veel intensiteit én veel techniek. 

Het gaat ook heel snel over en weer, je kent geen moment rust, 

het ritme ligt hoog, je moet fysiek veel sterker staan. Of dus toch 

vergeleken met de Zwitserse tweede klasse. Ik voel dat ik die over-

schakeling naar dat hogere niveau nog moet vervolmaken, maar 

dat is ook geen verrassing, dat had ik ook verwacht.”

Je speelt als rechtsvoetige liefst vanaf links. Is er een speler aan 

wie je je spiegelt?

FS: “Rafael Leao, de Portugees van Milan, dat is mijn voorbeeld. 

Ik hou echt van zijn stijl, zijn doorbraken, zijn dribbels, zijn snel-

heid, zijn afwerking. En vroeger: Neymar natuurlijk!”

En je landgenoot Okafor, ook bij Milan?

FS: “Natuurlijk hou ik ook van hem, ik ken hem al van vroeger uit 

de Zwitserse competitie, hij speelde bij Basel.”

En hij is mogelijk een concurrent voor jou in de A-ploeg van 

Zwitserland. 

FS: “Ja, maar daar denk ik vandaag nog niet aan. Zwitserland 

heeft echt verschillende schitterende voetballers in de nationale 

ploeg: Granit Xhaka van Leverkusen, Denis Zakaria van Monaco, 

Manuel Akanji van Man City en natuurlijk Xherdan Shaqiri die nu 

in de Verenigde Staten speelt. Daar moet ik mij aan spiegelen.”

Hoe hoog reikt je ambitie en hoeveel zelfvertrouwen heb je 

daarin? Hoe zeker ben je dat je het zal maken in het Belgisch 

topvoetbal?

FS: “Oh, 100% zeker, ik geloof in mezelf.”

OK! En in een nog grotere competitie?

FS: “Ook 100%, al weet ik niet precies op welk niveau. Dat is echt 

geen grootspraak, ik weet gewoon wat ik kan. En waaraan ik nog 

moet werken. Ik ben nog lang geen afgewerkt product. Op dit 

moment ben ik zelfs nog geen 

titularis in de Belgische competi-

tie, ik ben hier gewoon een jonge 

speler die nog veel moet leren. 

Dus er zal tijd nodig zijn om een 

hoger niveau te halen. Maar dat 

zal komen, daar ben ik zeker van. Met mijn kwaliteiten zal ik de 

top bereiken. Ik ben snel, ik ben sterk aan de bal…”

Wat zijn je verbeterpunten?

FS: “Ik moet zeker fysiek nog sterker worden, dat wordt hard 

werken. En ik moet meer scoren, als aanvaller moet je cijfers 

halen. Maar ik weet dat van zodra die goals komen, ze zullen 

blijven komen.”

Heb je een droomclub?

FS: “Barcelona! Dàt is mijn club. Ik weet dat de huidige ploeg niet 

zo sterk meer is, maar voor mij blijft Barça de grootste. Als die 

ooit zouden bellen, dan ben ik weg! (luide lach).”

Als je Franck Surdez ziet, dan heeft hij bijna altijd een glimlach. 

Je lijkt me een erg vrolijke kerel.

FS: “Ik neem het leven met de glimlach. Ik vind dat wij het beste 

beroep van de wereld hebben. Waarom zou ik dan triest zijn, of 

humeurig? Het is fantastisch om te mogen voetballen en je wordt 

er nog voor betaald ook. Als ik ’s morgens opsta, ben ik blij dat 

het weer een dag wordt dat ik mag voetballen. Niet werken, wel 

voetballen. En mensen die lachen maken het leven mooier, toch?”

Dat je hier alleen in België woont, op 700 kilometer van huis, dat 

geeft niet?

FS: “Ach, ik bel vaak met mijn familie en mijn copains in Zwitserland. 

Ik beschouw al mijn ploegmaats als vrienden, ik maak plezier met 

ze allemaal. De wat jongere spelers die ook Frans spreken, ken ik 

natuurlijk wat beter. Maar ik kom met iedereen overeen.”

En er is natuurlijk nog een Zwitser hier: Daniel Milicevic…

FS: “Ja, en hij heeft me al enorm goed geholpen, en nog! Elke dag 

begeleidt hij mij, op de training, voor de matchen. Wat ik moet 

doen, wat ik moet laten. Hij is een plus voor mij. Naar het schijnt 

was hij hier een belangrijke speler bij Gent?”

Dat is het minste wat je kan zeggen…

(WDB)

“Ik ben nog lang geen afgewerkt 
product, ik moet nog veel leren”
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Maak kennis met de nieuwste 
keukentrends en DSM More

www.dsmkeukens.be |  @dsmkeukens

Samen koken, huiswerk maken of een 
gezelschapsspelletje spelen: meer 
dan ooit genieten we van een warm 
thuisgevoel. En daar kan een nieuwe 
leefkeuken van DSM Keukens alleen 
maar toe bijdragen. Klaar om de laatste 
nieuwigheden te ontdekken? 

Bij DSM Keukens zijn onze top 
interieurarchitecten dagelijks bezig met het 
ontwikkelen van nieuwe ideeën en volgen 
ze de laatste trends steevast op de voet. 
Kom ze zelf ontdekken in onze toonzaal in 
Sint-Martens-Latem of één van onze 17 
andere vestigingen.

Slimme apparaten 

Bij DSM Keukens vind je intelligente 
apparatuur die je keuken moderner en 
praktischer maakt. Met de Miele-oven of de 
magische multifunctionele Quooker-kraan, 

perfect aangepast aan jouw behoeften. 
Aangezien je je keuken (bijna) elke dag 
gebruikt, is het zeer belangrijk dat ze 
perfect aan je behoeften is aangepast. Bij 
DSM Keukens zijn er altijd interessante tips 
en tricks, maar ook veel kleine details die je 
keuken net dat beetje extra geven. 

Perfect op maat 

Doordat een keuken zo goed als dagelijks 
gebruikt wordt, is het van groot belang 
dat ze op de meest gebruiksvriendelijke 
manier is opgesteld. Een werkblad op 
ergonomische hoogte of een vaatwasser 
met comfortlift sparen jouw rug. Bij DSM 
Keukens kan er altijd iets meer. Denk 
bijvoorbeeld aan een brede balansdeur in 
precies dezelfde stijl als de kolomkasten. Of 
een oven met deur aan de binnenzijde van 
het kookvlak. Discreet en stijlvol. 

Meer dan keukens: DSM More

Natuurlijk is het belangrijk dat je keuken 
past bij de rest van je interieur en vice 
versa. Dit is waarom DSM More werd 
gecreëerd. DSM More ziet de keuken als 
een integraal onderdeel van de leefruimte. 
Op die manier kan je de materialen die 
je voor je keuken gekozen hebt ook 
doortrekken naar de living, bureauruimte of 
bijkeuken. Zo creëer je een woning waarin 
de ruimtes subliem in elkaar overlopen 
en verkrijg je één geheel. Welkom rust en 
ordelijkheid!

De SchepperDe Schepper- - MartensMartens
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Verdriedubbel 
  je denken.

Kies rendement voor jezelf, 
je streek en de planeet.
Kies rendement voor jezelf, 
je streek en de planeet.

Word ook klant in 7 minuten 
op vdkbank.be.

Esign wordt
dynamate
Laat onze IT-oplossingen de vonk zijn die
uw bedrijf nodig heeft om te schitteren.

www.esign.eu
www.dynamate.be

Business Applications 

Cloud- & ICT-Infrastructure 

Web & Mobile Development 

E-business

Ready to ignite?
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KAA GENT LADIES

COACH JORN VAN GINDERDEUREN OPTIMISTISCH OVER DE TOEKOMST

“Hier groeit iets heel moois”
Nog maar eens een erg geslaagd jaar voor de KAA Gent 
Ladies. Alweer konden zij zich kwalificeren voor playoff 1 
van de Lotto Super League, al bleken daarin Anderlecht, 
Leuven en Standard nog een maatje te groot. Maar gezien 
het beperkte budget en de erg jonge leeftijd van de se-
lectie, kan coach Jorn Van Ginderdeuren niet anders dan 
vaststellen dat het weer goed is geweest. Tijd om kennis 
te maken met de Vlaams-Brabander. 

Wat is je eigen actieve voetbalachtergrond?

JVG: “Ik speelde tot mijn vijftien of zestien jaar bij de jeugd van KFC 

Lennik, dat was toen tweede provinciale. Maar ik had al snel door dat ik 

het spelletje beter zàg dan dat ik het uitvoerde. Dus dan was de keuze 

richting trainerschap eigenlijk heel snel gemaakt. Op mijn vijftien jaar al 

ben ik begonnen als trainer van de U6 in Lennik. Al op jonge leeftijd heb 

ik alle vereiste trainersdiploma’s behaald. Ik was eerst zeven jaar coach 

bij Lennik, vooral van jeugdploegen, maar ook van de vrouwenploeg 

die in tweede provinciale speelde. En daarna zes jaar bij Pepingen-Halle 

in tweede amateur, ook bij de jeugd, tot 2022. Toen kwam KAA Gent.”

Van de jeugd van Pepingen-Halle naar hoofdcoach aan de top 

van het vrouwenvoetbal, dat is wel een uitzonderlijke stap?

JVG: “Ik had het voordeel dat de physical trainer met wie ik in Pepingen 

al had samengewerkt bij de jeugd, Bram Gettemans, aan de slag was 

gegaan bij de KAA Gent Ladies. Die liet mij weten dat er een vacature 

aankwam als hoofdcoach daar en raadde mij aan om  mijn kandidatuur 

binnen te sturen. Dat deed ik, maar eigenlijk zonder echt hoge verwach-

tingen. Toch geraakte ik in de eindselectie met vier andere kandidaten. 

Ik had verschillende gesprekken met de clubleiding, met psychologe 

Eva Maenhout ook. En uiteindelijk hebben ze voor mij gekozen. Ik ben 

blij dat ze die keuze gemaakt hebben, want intussen mag ik zeggen 

dat de samenwerking de voorbije twee seizoen zeer geslaagd was.”

Je bent niet professioneel in dienst bij de Ladies?

JVG: “Helaas (nog) niet. Mijn vaste job, voor 80%, is administratief mede-

werker bij de Odisee Hogeschool. Op maandagavond geef ik ook nog les 

bij Voetbal Vlaanderen. Ik heb daarnaast nog een zelfstandige activiteit 

onder de naam JVG Performance waarbij ik, vooral in het tussenseizoen, 

pannavelden verhuur (dit zijn kleine veldjes die afgeboord worden door 

een opblaasbare constructie in kunststof) en ook nog wat voetbaloplei-

ding geef. Alles samen méér dan een voltijdse job dus. In principe werk 

ik halftijds als trainer bij Gent, maar alleen al door de soms verre ver-

plaatsingen kom ik daar ruim boven. Vaak werkt de staf tot een ‘een kot 

in de nacht’ om onze analyses rond te krijgen. Maar met plezier hoor!”

KAA Gent Ladies presteert zeer goed, maar Anderlecht, Leu-

ven en Standard staan duidelijk nog een trapje hoger.

JVG: “Wij zijn van de clubs in playoff 1 de enige die geen voltijdse pro-

fessionele trainer hebben, geen professionele speelsters ook. We zijn de 

enige die niet dagelijks overdag trainen, die niet eten op de club, die geen 

eigen accommodatie hebben. We hebben ook veruit de jongste ploeg 

met een gemiddelde leeftijd van 20,4 jaar. Vergeleken met Anderlecht, 

Leuven, Standard en Club Brugge hebben wij veel minder budgettaire 

middelen. Als je dan vierde of vijfde kan worden en het de topploegen 

af en toe lastig kan maken, dan heb je het gewoon heel goed gedaan, 

denk ik. 

Pas op, ik klaag niet. Wij zijn een opleidingsclub, wij doen het met de 

middelen die we krijgen, ook al moeten we vaak onze beste speelsters 

laten gaan. Maar ergens hoop ik dat onder het nieuwe bewind bij KAA 

Gent onze middelen iets groter worden, zodat wij iets professioneler 

kunnen gaan werken in de omkadering. Puur sportief zijn wij al op en 

top professioneel, qua mentaliteit, qua werkijver, qua discipline, tactisch, 

technisch, fysiek… Ik heb nog een jaar contract, ik wil zeker blijven. Er 

was interesse van andere clubs, maar ik Ik heb een project in Gent uit 

de grond gestampt en ik wil dat graag voortzetten. Met een beetje extra 

qua middelen gaan we hier iets heel moois uitbouwen.”

Het vrouwenvoetbal zet stappen vooruit in België. Is er nog 

veel werk aan de winkel?

JVG: “We boeken inderdaad vooruitgang, maar we hebben toch nog een 

hele weg te gaan. Als je zag hoe de Red Flames weggeblazen werden 

door Spanje, dat is absolute wereldtop. In Nederland zie je goed gevulde 

tribunes in de Champions League voor vrouwen, bij ons nog niet. Ik zag 

de bekerfinale tussen Leuven en Club Brugge: daar was wel televisie 

en vrij veel volk, maar dan zag je dat de speelsters onder die stress wat 

minder gingen presteren. Toch mogen we optimistisch zijn. We hebben 

heel goede jeugd en al die prille twintigers zullen uiteindelijk een nieuwe 

generatie aan speelsters vormen die verder aan de kar zal trekken en 

de kwaliteit van ons vrouwenvoetbal zal optrekken”.

Waar kunnen we vooral nog verbeteren?

JVG: “Vooral in de jeugdopleiding moet het nog beter. Bij Gent is onze 

jongste lichting elf jaar. Dat wil zeggen dat die meisjes al tien jaar zijn 

voordat ze echt kunnen instromen in de elitewerking van het vrou-

wenvoetbal, tot die leeftijd spelen ze samen met jongens op regionaal 

niveau. Terwijl: de jongens voetballen al vanaf vijf-zes jaar op eliteniveau. 

Dat maakt een heel verschil. Ook meisjes moeten al op jonge leeftijd 

meer en op een hoger niveau trainen en spelen, alleen dan zullen we 

écht progressie maken”.

Heel soms hoor je nog wel eens een denigrerende opmerking 

over het vrouwenvoetbal. Stoort dat?

JVG: “Ach, welnee. Sowieso mag je nooit vrouwenvoetbal vergelijken met 

mannenvoetbal. De principes zijn dezelfde, maar de fysieke mogelijk-

heden zijn gewoon anders. Er is nu eenmaal een fundamenteel verschil 

tussen een mannenlichaam en een vrouwenlichaam. We vergeleken 

Kim Gevaert toch ook niet met Usain Bolt? Het vrouwenvoetbal wordt 

steeds beter én aantrekkelijker, dat is wat telt. Trouwens: ook bij man-

nenwedstrijden ligt het niveau niet iedere week (even) hoog, maar daar 

komt minder kritiek op”. 

Wat opvalt: weinig vrouwelijke trainers aan de top in het vrou-

wenvoetbal, ook bij de KAA Gent Ladies.

JVG: “Dat is duidelijk nog een lacune. Maar dat zal veranderen. Als 

de huidige jongere lichting speelsters stopt met voetballen, binnen 
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vijf of tien jaar, dan zullen daar de eerste toptrainsters zeker bij zitten. 

Anderzijds merken we bij Voetbal Vlaanderen dat er heel weinig vrouwen 

kandidaat zijn om trainer te worden. Waaraan dat ligt, weet ik niet. Maar 

het is iets om rekening mee te houden.”

Tot slot: ervaar je het anders om meisjes te trainen dan jon-

gens?

JVG: “In de sporttechnische aspecten, fysiek, tactiek, techniek, is er niet 

echt een verschil. Vrouwen zijn wel plichtsbewuster dan mannen. Als 

ik als trainer vrouwen een opdracht geeft voor de wedstrijd, dan gaan 

ze die gedisciplineerd uitvoeren. Veel mannen gaan al snel denken ‘jaja 

trainer, maar ik doe het toch zoals ik het wil’. Vrouwen zijn ook dankbaar-

der voor wat je voor hen doet. Je moet bij vrouwen wel iets meer rekening 

houden met hun persoonlijkheid als het gaat om kritiek. Keihard iets naar 

hun hoofd slingeren, is meestal zinloos. Ze hebben graag meer uitleg, 

willen weten waarom iets fout was. Ze hebben gewoon meer emotio-

nele intelligentie, en zijn daardoor misschien iets gevoeliger.”

(WDB)
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Xavier De Cocklaan 82
 9830 St.-M.-Latem

09/282 23 33
onthaal@derijcker.be
www.derijcker.bevolg ons G e k

ORTHOPEDIE

SPORTBRACING

ROLSTOELEN

LOOPANALYSE

Wij maakten een 
gezichtsmasker 

op maat voor 
Alessio Castro-Montes,

KAA Gent
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SUPPORTER

Van Buffalo Bill
tot de Buffalo’s
Buffalo Bill was de alias van William Cody (1846-1917) en in het 

Amerikaanse Wilde Westen een notoir verdediger van postkoet-

sen tegen overvallers, cowboy, huidenjager, goudzoeker, gids, 

soldaat, ruiter en bizonjager. Na zijn ‘loopbaan’ in Amerika stortte 

hij zich in de showbusiness. Hij toerde met zijn Wild West Show 

van liefst 720 man en 398 paarden ook rond in Europa. 

In 1906 sloeg hij zijn circus op in Gent. Het publiek, vooral Gentse 

studenten, werd aangemoedigd om ‘Buffalo, Buffalo!’ te scan-

deren. Die kreet sloeg zodanig aan dat ze hem meenamen naar 

andere sportwedstrijden, zoals ook bij de Olympische Spelen 

in Antwerpen in 1920 en… op de thuismatchen van het nog erg 

jonge La Gantoise. De roepnaam was geboren!

In 1921 werd voor het eerst een Gentse speler betiteld als ‘Buffalo’. 

Het logo met het inheemse Amerikaanse opperhoofd kwam vanaf 

1924 op de blauw-witte vaandels. Men koos dus voor een native 

American, niet voor een cowboy – blijkbaar kozen de Gentenaars 

liever voor de underdogs, de inheemse inwoners van Amerika 

die ze meer moed toeschreven dan de cowboys. Het beeld van 

het sympathieke ‘ploegske’ dat het durfde op te nemen tegen de 

gevestigde voetbalwaarden. Het duurde wel nog tot in de jaren 

70 vooraleer KAA Gent het logo officieel aannam. 

Buffalo Ben

Buffalo Ben Bundervoet (°1975) draagt bij toeval dezelfde initia-

len als de beruchte cowboy van destijds. 

“In 2001, voor een thuiswedstrijd tegen Moeskroen, werd de 

Destelbergse supportersclub ’t Kliekske uitgenodigd om de aftrap 

te verzorgen”, opent Ben. “We stuurden een klein kindje aan de 

hand van mezelf uitgedost als Indiaan. Patrick Lips vond dit wijs 

en was gewonnen voor het idee om mij ook bij volgende thuiswed-

strijden te laten defileren”. De Buffalo-supporters verwelkomden 

met graagte de nieuwe mascotte gelinkt aan de geschiedenis 

van hun club. 

Ben Bundervoet is een hard werkende cafébaas (Picasso in 

Lochristi) annex friturist (Papas in Lochristi) en bezieler van 

supportersclub Picasso Indians. Een innemend persoon die 

het zonder kapsones prima kan stellen met spelers en trainers, 

zoals o.a. Vrancken, Sollied en Vanhaezebrouck. Hij is ook een 

talentvol atleet die tweemaal de ‘Marathon des Sables’ - 255 

km in de Sahara - tot een goed einde bracht, ten bate van het 

Kinderkankerfonds Koester.

“Ik was enorm gecharmeerd door het verrassingsbezoek op mijn 

verjaardag door de volledige technische staf van AA Gent, onder 

leiding van onze minzame trainer. Ook streelde het mijn ijdel-

heid om zowel op Feyenoord als op Wolfsburg op het terrein 

te hebben gemogen, samen met de spelers”, haalt Ben gretig 

aan. “Mijn diepste emoties kende ik toen we kampioen speelden 

tegen Standard en er bij affluiten op het veld een ware chaos van 

geluk ontstond”.

Squaw Melissa

Buffalo Ben wordt bij AA Gent heel vaak vergezeld door Squaw 

Melissa. “In het kader van een weddenschap om een fles 

cava huurde ik in september 2010, voor een wedstrijd in het 

Ottenstadion tegen STVV, een bruine jurk en pluimen en liep in het 

spoor van Ben onvervaard het veld op”, lacht Melissa Joos (°1983).

Een eenmalige stunt, dat was de bedoeling, maar opnieuw Patrick 

Lips, niet toevallig commercieel directeur, zag het belang om naast 

Ben een dame te laten floreren. Eerst bij topwedstrijden, nadien 

bij alle thuiswedstrijden, en steeds op vrijwillige basis, gratis.

“Ik werk al 22 jaar voor eenzelfde baas, Electrabel, eerst in de 

juridische dienst, op dit ogenblik als aankoper”, vertelt Melissa. 

“Net als Ben betaal ik mijn outfit zelf. De bruine jurk is inmiddels 

ingeruild voor een blauwe. Wij ontvangen voor onze ‘optredens’ 

niet de minste vergoeding, maar waarderen het wel om af en toe 

van een drankje te mogen genieten in onze aparte kleedkamer”.

Een speciale herinnering heeft Melissa aan de verplaatsing naar 

Londen, voor de Europese wedstrijd tegen Tottenham. De trip 

naar Wembley verliep niet vlekkeloos door een defect aan de boot 

zodat Melissa en Ben maar net op tijd bij de aftrap waren, welis-

waar in tenue. Over de bekerfinale tegen Anderlecht vertelt ze: 

“Toen Ben en ik onze badge moesten afhalen, bleken we dat te 

moeten doen aan het Anderlechtvak. Wij zijn dan – veiligheids-

halve - in een combi naar de AA Gent-zijde gevoerd.

Bij het uitstappen verloor ik mijn haarband, en heb ik van mijn 

pluimen gelaten”.

“Van de wedstrijd zelf zien Ben en ik zeer weinig. Wij begeven 

ons immers tussen de supporters, in alle vakken, maar het liefst 
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Buffalo’s Zwijnaarde
richting 45e verjaardag!
Supportersclub Buffalo’s Zwijnaarde bestaat maar liefst 

44 jaar. Stichter was Julien Verdonck die in 1980 in zijn 

stamcafé Torenhof de blauw-witte fans verzamelde onder de 

uiteraard toepasselijke naam ‘Torenhofvrienden’. Dit eerste 

lokaal werd geruild voor Kring Melac, ook al aan de kerk 

in Zwijnaarde. Renovatiewerken noopten de Zwijnaardse 

Buffalo-aanhang weer tijdelijk uit te wijken. Staminee De 

Pompe, recht tegenover de terreinen van VC Zwijnaarde, 

werd een unieke locatie.

Ambiance troef, ook omdat de diverse uitbaters blauw-wit getint 

waren. Vandaag huizen de Buffalo’s Zwijnaarde echter opnieuw 

in de ‘Nieuwe Melac’ in de Dorpsstraat. 

“Ik ben voorzitter van een zevenkoppige equipe”, begint voorzit-

ter Filip Raes (56), ook voorzitter van de Supportersfederatie, zijn 

verhaal. “Alle beslissingen worden unaniem genomen, als één 

team. Ik ben reeds 25 jaar voorzitter, en ik ben fier dat ik steeds 

kan rekenen op de overige bestuursleden, in volgorde van anciën-

niteit: Wim De Groote (50), Henk Hellemans (52), Robby Hanssens 

(47) , Kristof De Weird (50) en Niki Tysebaert (38). Vanzelfsprekend 

mag ik mijn dochter Jana (26) niet vergeten.”

en bijzonder lang in de Telenet-tribune, bij de jongeren. 

Handjes geven, vluchtige kusjes en vooral lange en tal-

rijke fotosessies, het hoort erbij. Wij doen dit met hart en 

ziel. Ik neem zelf graag verlof om samen met de spelers 

elk jaar naar het UZ Gent te trekken, naar de kinderkli-

niek, bij de onfortuinlijke kankerpatiëntjes.

Achteraf vernemen dat er eentje is gestorven, komt hard 

aan, maar ik troost mij deels met de gedachte dat wij 

toch even ontspanning en vreugde hebben gebracht”.

Het duo wordt herhaaldelijk gevraagd op privé-eve-

nementen: trouwfeesten, communiefeesten, 

pensioenvieringen… Maar vooral Melissa houdt vaak 

de boot af, zij wil ook nog wel wat vrije tijd. Occasioneel 

neemt onze squaw deel aan de georganiseerde rondlei-

dingen op AA Gent,en stelt zij graag kinderen tevreden 

door te figureren op communiefoto’s. Stralen doet ze 

altijd: “Een supporter moet en mag vooral niet zien 

dat ik een slechte dag heb. Mijn beleving is totaal. Of 

dochter Dior (°2006) dezelfde weg opgaat, weet ik nog 

niet. Zij liep al enkele malen mee, maar nu ze binnen-

kort meerderjarig is, zal ik mij geenszins bemoeien met 

haar uiteindelijke beslissing. Maar ik heb goede hoop…”

GUY DE RUYCK

Het bestuur is niet weinig fier dat het jaarlijks eetfestijn min-

stens 220 tot 250 genodigden telt.

“Wij tellen meer dan 60 vaste leden”, gaat Filip verder. “Elk jaar, 

bij aanvang van het seizoen, wordt iedereen uitgenodigd om 

gratis te komen bootjesvaren in de Kuip van Gent. Uiteraard 

met een after party tot in de vroege uurtjes”. 

Bestuurslid Henk Hellemans is ook zaakvoerder van de rede-

rijen De Gentenaer en Gent-Watertoerist… Diezelfde Henk 

zorgt er ook voor dat de leden een bevoorrechte plaats krijgen

op het podium bij de jaarlijkse voorstelling van KAA Gent op 

het Sint-Baafsplein tijdens de Gentse Feesten.

Om met de bus mee te reizen moet je rap zijn, want Zwijnaarde 

heeft trouwe leden en die zorgen steeds voor een prima bezet-

ting. Hallucinant dat zowel voor de tocht naar Wembley als 

voor de bekerfinale tegen Anderlecht maar liefst 8 bussen 

moesten worden ingelegd, met onder anderen de burgemees-

ter van Gent aan boord. 

“Ik leerde mijn vrouw Katinka kennen op de bus, en trouwde 

zelfs in de spelersbus van AA Gent”, laat bestuurslid Robby 

Hanssens weten.

Wim De Groote is dol op het traditionele vaandel dat hij met 

terechte trots etaleert bij thuiswedstrijden. De KAA Gent 

Ladies worden ook regelmatig gesteund. Speelster Fleur Van 

Daele is het ‘metekindje’ van Buffalo’s Zwijnaarde.

Wim en Robby zijn samen ook de onzichtbare steunpilaren 

van de Buffalo-reus die tijdens de jongste nieuwjaarsrecep-

tie gedoopt werd met Miguel Wiels als peter.

Het voltallig Zwijnaards bestuur is nu al druk in de weer om 

in 2025 het 45-jarig bestaan van de supportersclub luisterrijk 

en uitgebreid te kunnen vieren. En feesten kunnen ze bij de 

Buffalo’s Zwijnaarde, dat weet ook ondergetekende…

(GDR)



26 - WIGWAM MAGAZINE

Supportersclub The Blue Indians werd in 2007 opgericht door Carl 

De Decker, liberaal politicus, en Dimitri Reynaert, artiest bekend 

van ‘Dimi zingt Hazes’ en op dit ogenblik ook een van de leden 

van het hoofdbestuur van de Supportersfederatie. 

De eerste thuis van de Blue Indians was café Train Blue in Sint-

Denijs-Westrem. Na enkele jaren verhuisde men naar café Den 

Blue, een paar straten verder in diezelfde randgemeente van Gent. 

De omzwervingen duurden voort en de club belandde verder in 

de Sint-Coletastraat in Gent (café Willen is Kunnen), in Latem 

(café Sint-Martinus) en uiteindelijk in Gentbrugge in – hopelijk 

– het eindstation  café Transport aan de Brusselsesteenweg, 

met een bijzonder woordje van appreciatie voor en dank 

aan uitbaatsters Sylvia, Eliane, Annick en ober Steven.   

“In november 2019 werd ik voorzitster”, zegt Nelke De Groote 

(34). “Ik neem aan dat wij de enige supportersclub zijn die geleid 

wordt door twee vrouwen, want mijn vriendin Evi De Visscher 

(38) is ondervoorzitster. De ondersteuning van Yves Van Huffel 

(51) en Gregory Van den Berghe (47) wordt zeer geapprecieerd.”

Nelke bevestigt dat het hard werken is om alles in goede banen 

te leiden met dit kwartet. Zo vergt de nauwgezette voorberei-

ding op een eetfestijn veel organisatie. Voorzitster Nelke mag 

daarbij nooit het financiële aspect uit het oog verliezen. De vele 

leden van de Blue Indians betalen immers geen lidgeld, wellicht 

ook een unicum bij de Gentse supportersclubs. De inkomsten 

moeten komen van de verkoop van drank en broodjes, van de 

pronostiek en het eetfestijn.

The Blue Indians geleid door twee vrouwen
“Ik ben de eindverantwoordelijke op de bus”, stelt Nelke fier, 

“en, alhoewel ik geen moeilijke ben, baldadigheden zoals op de 

ruiten kloppen en met bier gooien, worden onmiddellijk gesancti-

oneerd. Een tweede busreis zit er voor deze spuiters niet meer in”. 

De attente Nelke laat niet na om busmaatschappij De Reisvogel 

en in het bijzonder chauffeur Joeri te bedanken voor de voor-

beeldige samenwerking. Met niet weinig trots vermeldt Nelke 

dat voor de bekerfinale tegen Anderlecht liefst zeven bussen 

werden ingelegd. Soms wordt ook samen gereden met Buffalo 

Eke en The Blue Lions.

“Ik ben niet alleen begaan met mijn club, maar ook met de 

Supportersfederatie”, zegt Nelke, “terwijl ik ook zetel in de 

Supportersraad en deel uitmaak van de Raad van Bestuur van 

de Foundation”.

Waar Nelke terecht prat op gaat is het aanschaffen van een nieuw 

prachtig vaandel dat op 24 maart jl. werd ingehuldigd, met pers 

en bijzondere genodigden. “Er bestaat een tendens dat voor een 

thuiswedstrijd de vaandeldragers van de diverse supportersclubs 

op het terrein een erehaag mogen vormen voor de opkomende 

spelers. Dit vind ik zeker niet oubollig. Ik ben er zeker van dat onze 

ploeg wordt gestimuleerd door dit oprecht eerbetoon. Want uit-

eindelijk gaat het erom onze geliefde Buffalo’s door dik en dun te 

blijven steunen, en alle beetjes helpen”, besluit Nelke.

(GDR)
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MATEN. MAKKERS. BUFFALOOO’S !

Alcoholmisbruik schaadt de gezondheid.
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Maak werk van uw digitale transformatie, ongeacht waar u werkt, met 
onze gecombineerde diensten en oplossingen, die zijn ontworpen om 
papier en digitaal naadloos te integreren.  
Onze Digital Transformation Services zijn beschikbaar via de cloud, op 
locatie of in een hybride omgeving en helpen u bij het realiseren van 
verbeterde productiviteit, samenwerking, beveiliging, compliance en 
duurzaamheidsdoelstellingen. 
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Het gebeurt hier.

Word nu klant op telenet.be/playsports

Beleef de strafste sportmomenten uit de Premier League,
de Eredivisie, de F1, het veldrrden en het tennis.

Maar ook voor de geniale acties uit La Liga, de Serie A, de Bundesliga, 
de NBA en NFL zit je br Play Sports op de allereerste rr. 
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JAMES GILLESPIE - 65
De Schotse spits James ‘Jim’ Gillespie was succesvol geweest bij het Schotse Queen’s 

Park uit Glasgow toen voorzitter Albert De Meester hem naar Gantoise haalde waar hij 

twee jaar voetbalde (1980-1982). Een groot succes was het niet, maar Gillespie was wel 

een opvallende figuur. Later keerde hij nog terug naar het Britse voetbal, bij Motherwell, 

Morton en Clyde. Op zijn 28 al zei hij het voetbal vaarwel, maar hij had de Gentse microbe te 

pakken. Hij zocht en vond werk als kwaliteitscontroleur bij het Gentse bedrijf G&P Quality 

Management en ging in Oostakker wonen. Maar vooral: hij stortte zich in de muziek en 

werd een veelvuldig en graag geziene zanger in de plaatselijke muziekscène, met cd’s en 

ontelbare optredens. En hij is nog altijd een trouwe fan van KAA Gent!

KENNY THOMPSON - 39
‘Kennyyyyy’ was een iconische linksback bij AA Gent van 2005 tot 2011. Niet de grootste 

technicus, maar wel een man van ongebreidelde inzet en een populaire figuur. Ook bekend 

van ‘akikdadoen ist rood!’. Na Gent speelde hij nog bij Lierse, Leuven, Beerschot Wilrijk en 

Nijlen. Na zijn actieve loopbaan werd hij assistent-trainer en hoofdtrainer bij Nijlen, waar 

hij ook woont. In november 2022 werd de samenwerking beëindigd. Kenny leidt tegen-

woordig een voetbalschool (kennypft – Personal Football Training). Hij organiseert daarbij 

voor voetballers vanaf de U8 tot zelfs profs individuele trainingen, groepstrainingen en 

voetbalstages. 

DOMINIC FOLEY - 47
Georges Leekens ontdekte de Ier toen KAA Gent in de zomer van 2005 een Intertoto-

wedstrijd speelde tegen Bohemians Dublin. Foley werd een gewaardeerde en hardwerkende 

spits in het Ottenstadion, goed voor 41 goals in 128 wedstrijden. Hij bracht het zelfs tot 

aanvoerder. Na Gent speelde hij nog drie jaar bij Cercle Brugge, om dan zijn loopbaan af 

te sluiten in zijn thuisland, bij Limerick FC (2013). Foley stapte ook echt uit het voetbal, 

opende eerst een kledingzaak en werd daarna medewerker in de autogarage van zijn 

broer James, Cavanaghs in het stadje Mallow in het zuidoosten van Ierland. Hij werkte 

ook als fitness coach in het in Ierland erg populaire gaelic football en is nu coach van de 

vrouwenploeg van Treaty United

Hoe zou het nog zijn met…?

YUYA KUBO - 30
De Japanner kwam in de wintermercato van het seizoen 2016-2017 over van Young Boys 

Bern. In anderhalf seizoen bij KAA Gent scoorde hij enkele gedenkwaardige doelpun-

ten. Hij werd in de zomer van 2018 verhuurd aan Nürnberg, keerde daarna nog een half 

seizoen terug bij de Buffalo’s, maar werd in januari 2020 afgestaan aan FC Cincinnati in de 

Amerikaanse competitie (MLS). Voor die club speelt hij nog altijd. Hij was niet altijd titularis 

bij Cincinnati, hij scoorde, meestal als aanvallende middenvelder, een tiental keer in meer 

dan 130 wedstrijden. Een van zijn ploegmaats is Matt Miazga, ex-Anderlecht. 

RAFINHA - 41
Voluit heet hij Rafael Scapini de Almeida. De Braziliaanse rechtsback was vijf seizoenen 

lang (2011-2016) een zeer gewaardeerde en geliefde speler, die ook deel uitmaakte van 

de kampioenenploeg van 2015. Rafinha keerde vanaf 2016 terug naar zijn tweede vader-

land, Finland. Hij voetbalde er nog voor HJK Helsinki om te eindigen bij twee kleine clubs 

uit de flink noordelijk gelegen stad Oulu. Vorig jaar was hij nog titularis bij het plaatselijke 

OLS, in de Finse derde klasse. Met nieuwjaar 2024 kapte hij met voetbal, hij was toen al 41. 
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www.ganda.be

BUFFALO, BUFFALO,
HAM, HAM, HAM!

Ambachtelijke Ham uit Gent. Omdat onze Buffalo’s weten wat lekker is. 
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TIME TO PLAY
RESPONSIBLY


